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OBČINA DESTRNIK 

OBČINSKI SVET 
VINTAROVCI 50 

2253 DESTRNIK 
TRR: 01218-0100016674 

ID za DDV: SI 76286193 
Telefon: 02 7619250        Telefax: 02 7619252            E-Mail: obcina.destrnik@destrnik.si        Matična št.: 5882966           www.destrnik.si 

    

Štev.: 900-10/2015-7R 

Datum: 22. 06. 2015 

Z A P I S N I K 

 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v četrtek, dne 18. 06. 2015 ob 17.00 

uri v prostorih Volkmerjevega doma kulture, Janežovski Vrh 44. 

 

Ad. 1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Župan odpre sejo. 

 

Prisotni: Žiga Volgemut, Branko Horvat, Majda Kunčnik, Bojan Potrč, Ivan Zorec, Milan 

Kuri, Robert Arnuš, Urša Zver, Silvester Horvat in Elizabeta Fras. 

 

Upravičeno odstotni:   Nada Zupanič in Simona Lacko – predsednica NO 

 

Neupravičeno odsotni: / 

 

Ostali prisotni: Župan -  Vladimir Vindiš, Robert Brkič – Skupna občinska uprava, Darinka 

Ratajc, Sonja Mahorič, Metka Kajzer, Nina Lozinšek, Lidija Samec, Lidija Lešnik. 

 

Župan ugotovi, da je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen.  

 

Ad. 2.  Pregled in potrditev zapisnika 6 redne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

 Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo danes glasovanje vršilo z dvigom rok. 

 

Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 1 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta z dne 23. 04. 

2015 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Ad.3. Pregled in potrditev zapisnika 2. izredne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 2 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 2. izredne seje Občinskega sveta z dne 27. 05. 

2015 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   
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Ad 4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan poda v obravnavo naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje OS 

3. Pregled in potrditev zapisnika 2. izredne seje OS  

4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

5.  Ocena in poročilo o izvajanju občinskega programa varnosti Občine Destrnik 

6. Spremembe Statuta Občine Destrnik 

7. Sklep o ceni zakupnin za kmetijska zemljišča 

8. Obvezna razlaga OPN Destrnik 

9. Sklep o imenovanju novega člana nadzornega odbora Občine Destrnik 

10. Sklep o imenovanju Komisije za varstvo uporabnikov javnih dobrin 

11. Imenovanje članov v Svet zavoda Osnovne šole Destrnik – Trnovska vas 

12. Sklep o zamenjavi zemljišča (Jiršovci) 

13. Sklep o pridobitvi nepremičnine (Levanjci) 

14. Sklep o pridobitvi nepremičnine (Janežovci in Dolič) 

15. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra (Jiršovci) 

16. Obvestilo o sklenitvi Aneksa št. 1 k Gradbeni pogodbi za izgradnjo šest oddelčnega 

nizkoenergijskega vrtca v Destrniku, št. 430-9/2013-36 

17. Pobude in vprašanja 

18. Razno 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 3 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje dnevni red  v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 5.   Ocena in poročilo o izvajanju občinskega programa varnosti Občine Destrnik 

Robert Brkič, to je poročilo Občinskemu svetu, kjer izvajamo svoje naloge. Kar se tiče dela v 

Občini Destrnik v letu 2014 je bilo večina nalog preventivne oblike. Glede na to, da vam je 

bilo poročilo posredovano ne bi podrobno pregledovali poročila. Moram pa povedati, da 

dobro sodelujemo z občino, da zagotavljamo varne šolske poti in skrbimo za ustrezno 

označitev pešcev in kolesarjev. V akciji varna šolska pot ugotavljamo, da je za varnost dobro 

poskrbljeno, starši uporabljajo primerne sedeže za otroke ter uporaba varnostnega pasu na 

krajših razdaljah se je izboljšala. Kmetje, ko zapuščajo polja in travnike, ugotavljamo, da le ti 

nimajo ustrezno označenih traktorjev. Občasno ugotavljamo kršitve parkiranja na neprimernih 

mestih, predvsem na mestih za invalide pred kulturno dvorano. Meritev hitrosti na območju 

Občine Destrnik se v skladu z dogovorom med občino in Skupno občinsko uprave ne izvaja. 

V Medobčinskem redarstvu nas je zaposlenih 11 ljudi, od tega štirje pokrivamo zunanje 

občine, sedem jih dela na območju Mestne občine Ptuj.   

 

Župan odpre razpravo. 

Ivan Zorec, tu pred kulturno dvorano se je zgodil primer, da se je pripeljal invalid, da bi 

parkiral na mestu za invalide, pa je bilo parkirišče zasedeno, pa vendar ni parkiral invalid. In 

na tem mestu bi morali to urgirati, da se to ne bi več dogajalo. 
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Robert Brkič, o tem smo že obvestili Župana, v letošnjem letu smo že izdali en plačilni nalog 

za nepravilno parkiranje na tem mestu. 

 

Ker ni bilo več razprave, je Župan na glasovanje predlog sklepa. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 4 

Občinski svet Občine Destrnik ocenjuje, da so bili doseženi zastavljeni cilji Občinskega 

programa varnosti Občine Destrnik za leto 2014. 

Ta sklep začne veljati takoj po obravnavi na seji Občinskega sveta Občine Destrnik in se 

objavi v Uradnem vestniku Občine Destrnik. 

 Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Župan, se je zahvalil g. Brkiču za udeležbo na današnji seji in podano obrazložitev. 

 

Ad.6. Spremembe Statuta Občine Destrnik 

Darinka Ratajc, občinska uprava predlaga Občinskemu svetu spremembo 113. člena Statuta, 

seveda z namenom, da bi zmanjšali stroške objave predpisov Občine Destrnik. Trenutno je 

približno strošek objave cca 78,36 EUR/ stran, pridobili smo si ponudbo Inštituta za lokalno 

samoupravo, njihova ponudba za objavo aktov znaša 24,25 EUR/stran. Razlika med obema 

ponudbama tako znaša okoli 54,11 EUR/stran. Vse tisto, kar pa je pomembno za naše občane, 

bomo objavili v časopisu Občan 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Branko Horvat, glede na to, da je to glasilo, ki ga izdaja Občinski svet, zakaj je toliko dražje 

objavljanje v Občanu? 

 

Župan, eno je glasilo, drugo pa je oblikovanje in izdajanje uradnega vestnika. Potrebno je 

plačati oblikovanje, poštnino in tiskanje. Po pogovoru z ostalimi župani, ki pravijo, da tudi 

oni objavljajo na ta isti način pri Inštitutu za lokalno samoupravo in pravijo, da je bistveno 

ceneje kot če so to sami objavljali. 

 

Elizabeta Fras, če te stvari ne bodo več objavljane v Občanu, potem bi bilo prav, da objavi na 

spletni strani, kaj je bilo sprejeto in kje lahko to občani vidijo. 

 

Župan, pregledujem našo spletno stran in ugotavljam, da ljudje zelo gledajo našo zakonodajo 

na spletu. Kdo pa nima interneta, pa se lahko uglasi pri Občinski upravi in mu bodo dali 

kopijo željenega akta. 

 

Ker druge razprave ni bilo je Župan na glasovanje naslednji sklep. 

  

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 5 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Spremembo Statuta Občine Destrnik po skrajšanem 

postopku. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 6 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Spremembo Statuta Občine Destrnik v predlagani 

vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
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Ad.7.  Sklep o ceni zakupnin za kmetijska zemljišča 

Urša Zver, na zadnji seji Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem smo obravnavali 

omenjeni sklep, ker Občina Destrnik, še do sedaj ni imela nobenega akta, ki bi določal višino 

zakupnin za kmetijska zemljišča. Ker je v občini, kar nekaj kmetijskih zemljišč, ki so 

primerna za oddajo v zakup oziroma se trenutno že obdelujejo je izkazana potreba po 

sprejemu cenika in kasnejši sklenitvi pogodb na podlagi le tega. Predlog sklepa je izoblikovan 

na podlagi cenika zakupnin za kmetijska zemljišča za leto 2015, ki ga vsako leto sprejme 

Sklad kmetijskih zemljišč in gozdov Republike Slovenije. Glede na navedeno predlagamo 

Občinskemu svetu, da predlog sklepa obravnava in sprejme. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Milan Kuri, najbolj bomo s tem prizadeli naše kmete, saj so le-ti tudi veliki plačniki iz 

dejavnosti v naš proračun in je ta cenik zelo visok. Predlagam, da se za ½ predlagane 

najemnine znižajo. Moj predlog je, da je cena najemnine previsoka in da bodo kmetje 

razočarani, če jih bomo polno obremenili. Tudi zasebniki oziroma fizične osebe, ki bodo 

dajale v najem zemljo, bodo tudi oni zahtevali višje cene. 

 

Župan, v bistvu v Občini Destrnik se do sedaj nikomur ni zaračunavala najemnina. Cenik je 

izdelan na osnovi cene in najemnin, ki jih imajo v svojem programu vse sosednje občine. 

Občina ne more več dati zemlje brezplačno v najem. V letošnjem letu Pogodbe ne bodo 

izdane, saj se najemnina zaračunava od 1.1. naprej. Glede na bonitetne ocene je naša zemlja 

zelo nizko in bodo cene nižje, je pa res, da kmetje na drugi strani prejema subvencijo. 

 

Darinka Ratajc, to področje je potrebno urediti, letna zakupnina za 1 ha pašnika je 33,91 

EUR, ne vem če je to veliko. Po enakih cenah plačajo kmetje za zemljo, ki jo imajo v najem 

od Sklada kmetijskih zemljišč. 

 

Branko Horvat, kar se tiče cene najema, noben kmet se ne pogovarja z Skladom o višini, zato 

tudi ne vem zakaj je tu problem. Povpraševanje za kmetijsko zemljo je zelo visoko. Da pa 

nekdo koristi 4 ha občinske zemlje in da za to ne plača nič, pa tudi ni pravi. Tudi sam imam v 

najem od Sklada in plačujem za to zemljo isto ceno, kot je v tem našem ceniku. 

 

Ker ni bilo več razprave, je Župan na glasovanje podal predlog sklepa. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 7 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Sklep o ceni zakupnin za kmetijska zemljišča v 

predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 8. Obvezna razlaga OPN Destrnik 

Branko Horvat, pred kratkim smo na občinskem svetu sprejeli OPN in se je s sprejemom tega 

OPN pojavil problem na Upravni enoti, ki izdajajo gradbena dovoljenja. In sicer je problem 

nastal pri pohodnih terasah, saj da le-te niso dovoljene z našim OPN, zato je potrebno sprejeti 

to razlago. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan na glasovanje podal predlog sklepa. 
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 8 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Sklep o obvezni razlagi 3. odstavka 63. člena in 3. 

odstavka 80. člena OPN Občine Destrnik v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 9. Sklep o imenovanju novega člana nadzornega odbora Občine Destrnik 

Urša Zver, na zadnji seji Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja smo 

obravnavali predloge za imenovanje novega člana nadzornega odbora. Predlog za imenovanje 

nove članice je Zdenka Simonič, stanujoča Vintarovci 45a. 

 

Župan, takoj po konstituiranju nadzornega odbora je g. Selišek podal odstopno izjavo in nato 

je stekel postopek za imenovanje novega člana. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ivan Zorec, seveda sem bil navzoč na seji Komisije, vendar sem pričakoval, da če je odstopno 

izjavo podal kandidat stranke SLS, sem pričakoval, da bomo ponovno imenovali kandidata s 

strani SLS. Ko sem preverjal, koliko članov imajo po drugih občinah, sem ugotovil da imamo 

dosti preveč članov v nadzornem odboru. Lahko bi imeli zapisano, da imamo od 5 do 8 

članov in potem če bi jih imeli več kot pet ne bi rabili imeti nadomestnih volitev. Najbolje pa 

bi bilo, če bi imeli tri nadzornike in bi na takšen način tudi kaj privarčevali in tudi pri ostalih 

odborih je podobno.  

 

Župan, smiselno je razmisliti, da bi zmanjšali število članov v delovnih telesih Občinskega 

sveta. 

 

Ker ni bilo druge razprave, je Župan na glasovanje podal predlog sklepa. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 9 

Za novo članico nadzornega odbora Občine Destrnik se imenuje Zdenka Simonič, stanujoča 

Vintarovci 45a, Destrnik in sicer do izteka mandata odbora v sedanji sestavi. 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na občinskem svetu. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 10. Sklep o imenovanju Komisije za varstvo uporabnikov javnih dobrin 

Urša Zver, prav tako smo na Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

obravnavali predloge za imenovanje Komisije za varstvo uporabnikov javnih dobrin. 

Občinskemu svetu predlagamo, da na podlagi 2. odstavka 2. člena Odloka o ustanovitvi 

komisije za varstvo uporabnikov javnih dobrin v Občini Destrnik imenuje: Marjan Tašner, 

Dolič 36, Ivan Zupanič, Drstelja 4 in Ivan Hauptman, Vintarovci 37. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 10 

Občinski svet Občine Destrnik na podlagi 2. odstavka 2. člena Odloka o ustanovitvi komisije 

za varstvo uporabnikov javnih dobrin v Občini Destrnik imenuje: 

- Marjan Tašner, Dolič 36, Destrnik 

- Ivan Zupanič, Drstelja 4, Destrnik 

- Ivan Hauptman, Vintarovci 37, Destrnik. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
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Ad. 11 . Imenovanje članov v svet zavoda Osnovne šole Destrnik – Trnovska vas 

Urša Zver, prav tako smo na zadnji seji Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja obravnavali predloge za imenovanje članov v svet zavoda osnovne šole Destrnik 

– Trnovska vas. Predlagamo Občinskemu svetu, da na podlagi 3. in 5. točke 11. člena Odloka 

o ustanovitvi Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Destrnik – Trnovska vas 

imenuje v Svet zavoda Osnovne šole Destrnik – Trnovska vas dva predstavnika in sicer Žiga 

Volgemut, stanujoči Svetinci 35 in Jelko Pšajd, stanujoča Vintarovci 35.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 11 

Občinski svet Občine Destrnik na podlagi 3. in 5. točke 11. člena Odloka o ustanovitvi 

Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Destrnik-Trnovska vas  (Uradni 

vestnik št. 3/10 in 4/13) imenuje v Svet zavoda Osnovne šole Destrnik – Trnovska vas  dva 

predstavnika: 

- Žiga VOLGEMUT, stanujoč Svetinci 35, 2253 Destrnik 

- Jelka PŠAJD, stanujoča Vintarovci 35, 2253 Destrnik 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 12. Sklep o zamenjavi zemljišč (Jiršovci) 

Župan, Občina Destrnik že dalj časa izvaja odmere cest. Zato predlagam, da predlagani sklep 

o zamenjavi nepremičnine tudi potrdite. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 12 

Občina Destrnik zamenja svojo nepremičnino s parc. št. 1270/4, k.o. (365) Jiršovci, katere 

lastnica je v celoti (1/1), v skupni izmeri 410 m2, za nepremičnino s parc. št. 340/6, k.o. (365) 

Jiršovci v skupni izmeri 933 m2, ki je v lasti Janeza in Elizabete KOREN, Jiršovci 55/a, 

Destrnik, in sicer na podlagi metode neposredne pogodbe.  

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 13. Sklep o pridobitvi nepremičnine (Levanjci) 

Župan, podobna zadeva kot pri prejšnji točki dnevnega reda s tem, da gre v tem primeru samo 

za pridobitev zemljišča. 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 13 

 Občina Destrnik pridobi nepremičnine s parc. št. 448/2 – kmetijsko zemljišče v izmeri 338 

m2, parc. št. 449/2 – pozidano zemljišče v izmeri 298 m2 in parc. št. 448/5 – pozidano 

zemljišče v izmeri 17 m2, vse k.o. Levanjci (361), last Anje, Mirjane in Ivanke FLADUNG, vse 

stanujoče Janežovski Vrh 5, Destrnik in Dragice FLADUNG, stanujoče Mestni Vrh 104/a, 

Ptuj, po katerih v naravi poteka kategorizirana lokalna cesta LC 060091 (Svetinci – Zg. 

Velovlek), in sicer se navedene nepremičnine pridobijo brezplačno in na podlagi darilne 

pogodbe. 
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Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

Ad. 14. Sklep o pridobitvi nepremičnine (Janežovci in Dolič) 

Župan, podobna zadeva, kot v prejšnjih dveh točkah dnevnega reda, tudi v tem primeru bo 

občina pridobila zemljišče za cesto. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 14 

Občina Destrnik pridobi nepremičnine s parc. št. 382/1 – kmetijsko zemljišče v izmeri 144 m2, 

parc. št. 382/2 – kmetijsko zemljišče v izmeri 48 m2, parc. št. 382/3 – kmetijsko zemljišče v 

izmeri 24 m2 in parc. št. 382/4 – kmetijsko zemljišče v izmeri 62 m2, vse k.o. Dolič (362) po 

katerih v naravi poteka kategorizirana javna pot JP 560491 (Furman - Flajšman) ter 

nepremičnine s parc. št. 106/2 – kmetijsko zemljišče v izmeri 416 m2 in parc. št. 105/2 – 

kmetijsko zemljišče v izmeri 552 m2, obe k.o. Janežovci (369), po katerih v naravi poteka 

kategorizirana javna pot JP 560411 (Simonič – Irgl – Fuks). Nepremičnine se pridobijo 

brezplačno, na podlagi darilne pogodbe. 

 Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 15. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra (Jiršovci) 

Župan, tudi v tem primeru gre za cesto, vendar ne moremo narediti menjave zemljišča, dokler 

ne sprejmemo predlaganega sklepa, da se parcela naprej izvzame iz statusa javnega dobra in 

šele nato bo stekla menjava. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 15 

 S tem sklepom se ukine status javnega dobra pri nepremičnini parc. št. 1276/7, k.o. Jiršovci 

(365), v izmeri 272 m². 

Z uveljavitvijo tega sklepa nepremičnina iz I. točke izgubi status javnega dobra in postane 

polna last Občine Destrnik, Vintarovci 50, 2253 Destrnik, matična št.: 5882966000, do celote 

(1/1). 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem vestniku Občine Destrnik. 
 Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 16. Obvestilo o sklenitvi Aneksa št. 1 k Gradbeni pogodbi za izgradnjo šest 

oddelčnega nizkoenergijskega vrtca Destrnik, št. 430-9/2013-36 

Darinka Ratajc, pri izgradnji samega vrtca je Občinska uprava na podlagi izpeljanih pogajanj 

sklenila Aneks. Zakonodaja nalaga, da vas moramo obvestiti o sklenitvi omenjenega aneksa.  

In sicer je bil podpisan aneks v višini 55.541,37 EUR brez DDV. Zaradi racionalizacije 

projekta ter možnosti prihranka energije je prišlo do spremembe izvedbe ogrevanja, ki se bo 

izvedlo s pomočjo obnovljivih virov energije (toplotna črpalka zrak – voda). Prav tako igrišče 

ne bo na strehi, kot je bilo prvotno planirano, ampak bo zraven vrtca. V gornjih prostorih niso 

bile predvidene elektro inštalacije. Večina napak je bilo projektantskih. Zaradi naštetega je 

nekaj del iz prvotnega popisa odpadlo, nekaj se jih je spremenilo, nekaj pa nadomestilo z 

novimi deli. V roku 20 dni bo podana vloga za pridobitev uporabnega dovoljenja. 1. 9.2015 

pa bo otvoritev vrtca. 
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Župan, v zadnjem času vrtec dobiva svojo obliko, preden pa greste na dopust, pa predlagam, 

da si še investicijo enkrat ogledamo. 

 

Darinka Ratajc, izvajalci za opremo in razdelilno kuhinjo so izbrani in bodo opremo do 15. 8. 

2015 zmontirali. 

 

Župan, na nas vseh pa je, da delamo reklamo, da bomo imeli septembra vključenih čim več 

otrok v vrtec. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Branko Horvat, človek skoraj ne more verjeti, da si lahko projektantska hiša dovoli toliko 

napak. Če bi projektantske hiše odgovarjale, si verjetno tega ne bi dovolile, sedaj pa delajo 

dodatne stroške v našem proračunu. Upam, da ti projektanti ne bodo več delali za našo 

občino. 

 

Majda Kunčnik, res je, da se jaz vzgojiteljica v vrtcu in upam, da bom lahko delala v novem 

vrtcu. In se pridružujem mnenju g. Horvata. Spomladi smo si svetniki ogledali potek 

investicije in tudi seznanjeni smo bili z mostičkom in igriščem na strehi vrtca, res je, da je to 

atraktivna stvar ni pa varna. In je prav, da smo se odločili tako, da bo igrišče zraven vrtca. 

 

Župan, arhitekti so taki kot umetniki in gledajo z drugimi očmi kot mi. Na drugi strani, pa je 

zelo težko priti do nekih sprememb. 

 

Ivan Zorec, veliko je že bilo povedanega in se že veselim otvoritve. Za nazaj obsojati je zelo 

težko. To je prvi aneks, zanima me koliko še jih bo. Zakaj nismo šli pri ogrevanju, da bi 

naredili vrtino. 

 

Župan, ogrevanje v obliki kače ni bilo moč zamenjati z varianto zrak-voda. Kača je bila 

planirana in če smo želeli, da nam pridobljena sredstva s strani države ostanejo, smo morali 

ostati pri takšni obliki ogrevanja. Ne strinjam se z predlogom, da bi zunanja igrala, ki že 

obstajajo prestavili na igrišče vrtca, saj so to igrala dostopna skozi cel dan. 

 

Bojan Potrč, dobil sem že odgovor na moje vprašanje. 

 

Darinka Ratajc, res si želim, da je to prvi in zadnji aneks. 200 kamionov zemlje smo navozili 

zemlje. Izvajalec pa ne bo delal brez aneksa, vrtec pa mora biti  končan. 

 

Župan, pot do vrat je bila samo naslonjena brez armaturne stene, 50 luči je manjkalo. Ko smo 

dali razpis ven, so strokovnjaki pregledali dokumentacijo, v Občinski upravi pa nismo 

gradbeniki, da bi ugotovili, ali kaj manjka. Razpis je bil pred vrati in potrebno je bilo pridobiti 

gradbeno dovoljenje.  

 

Župan, ker ni več razprave pri tej točki, točki zaključujem. Pri tej točki se ne sprejema noben 

sklep, saj je bila le seznanitev. 

 

Ad. 17. Pobude in vprašanja 

Župan, potekal je kolegij Županov in sicer smo govorili o naslednjem: 

-Expo Milano 2015, ki traja od 1. 5. do 31. 10. 2015 in daje možnost, da se naše regija 

Spodnje Podravje tu predstavi z ustrezno turistično ponudbo. Naše področje bi se predstavilo 

z Rimljani, koranti in našo kulinariko. Vse skupaj bi vodila Bistra, ki pa ocenjuje, da bodo s 

tem nastali stroški v višini cca 13.000 EUR. Predlog je, da bi si stroški občine razdelili glede 
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na število prebivalcev. Vsi župani so bili nad tem zelo navdušeni in zelo pomembno je, da 

smo na sejmu pet dni. 

- Dobili smo poročilo Skupne občinske uprave glede izreka sodbe Upravnega sodišča v zadevi 

podelitev koncesije za zbiranje komunalnih odpadkov. Železni razlaga: Odlagališče Gajke 

ima uporabno dovoljenje, vendar se mora v njega vložiti cca 20 milijonov evrov za ureditev 

sortirnice komunalnih odpadkov in v odlaganje. Tega denarja ni in ga tudi ni možno 

zagotoviti. Investicija bi morala biti zaključena do konca leta. Ustanovljena je bil tudi 

konzorcij strokovnjakov, ki bo podal strokovno mnenje kaj narediti in kaj bo osnova za 

nadaljnje postopke rešitve oprave odločbe. Govora je bilo tudi o podelitvi koncesije 

Komunalnemu podjetju Ptuj. Pred to podelitvijo pa bi morali razširiti dejavnost tega podjetja 

tudi za zbiranje komunalnih odpadkov. Kot tretja možnost po Železnikovem je, da se izvede 

ponoven razpis tako, da se določijo vsem isti parametri in se za izračun cene odvoza 

upoštevajo enaki podatki. Koncesija pa se podeli najugodnejšemu ponudniku. 

- Potem se pojavlja tudi vprašanje, kdo da pooblastilo za nadomeščanje direktorice Skupne 

občinske uprave, ki je odsotna zaradi bolniške. Hiti se, da bi se naj dalo pooblastilo eni izmed 

zaposlenih na Skupni občinski upravi, čeprav ima že pooblastila direktorica. Postopek za 

prenos pooblastil direktorice na delavko v njeni odsotnosti pa je stvar direktorice, saj smo 

pooblastili župani direktorico. Ta postavitev utemeljujem s tem, da bi morali najprej 

pooblastila odvzeti aktualni direktorici, da jih bomo lahko dali tej delavki. 

- v tem tednu je potekala predstavitev projekta kanalizacije v Placarju in moram reči, da je 

bila udeležba zelo velika. 

- zaključujejo se postopki v podjetju Gradnje Destrnik in za podžupana ponovno postavljam 

Branka Horvata. 

- z tega mesta bi se vam rad zahvalil, za sodelovanje in pomoč pri izvedbi občinskega 

praznika. 

 

Branko Horvat, Županu bi se želel zahvaliti za izkazano zaupanje. 

 

Majda Kunčnik, jaz bi rekla, da se iskreno vsi veselimo otvoritve vrtca. Mi v vrtcu ne bomo 

imeli brezskrbnih počitnic, saj se že sedaj trudimo in pripravljamo na otvoritev vrtca. 

 

Bojan Potrč, 11. 7. 2015 bo turnir v odbojki na mivki in že sedaj vas vse povabim na turnir. 

Županu, Občinski upravi in Občinskemu svetu se z tega mesta zahvaljujem za pomoč pri 

izvedbi projekta igrišča za odbojko na mivki. 

 

Župan, v primeru, da se bodo občani obračali na vas, jih pomirite, da zaposleni v režijskem 

obratu ne morejo škode po neurju takoj odpraviti. 

 

 

Ad. 18. Razno 

Ker razprave ni bilo, se je Župan zahvalil za udeležbo na današnji seji in sejo zaključil. 

 

7. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik se je zaključila ob 18.30 uri. 

 

 

Zapisala : Sonja Mahorič                                          

 

                                                                                                         Župan Občine Destrnik:                                                                                                                                                                                                                                                            

 Vladimir Vindiš 
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